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ACTA DE LA MESA NEGOCIADORA DE LA UNIVERSITAT JAUME I 

 

Acta número: 3/2016 

Data: 12 d’abril de 2016 

Lloc: Sala de Juntes de l’edifici del Rectorat 

Horari: de les 09:05 h a les 10.10 h 

 

Assistents: 

Representants de l’administració de la Universitat 
Miguel Ángel Moliner Tena, president 

Francisco López Benet 

Juan Pablo Aibar Ausina, 

M. Victoria Camarero Suárez 

Andrés Marzal Varó 

Joaquim Beltrán Arandes 

Pilar Ezpeleta Piorno 

 

Representació de la part social 

Fernando de Vicente Pachés (UGT) 

M. Jesús Tirado Roldán (UGT) 

Josep Manuel Quixal San Abdón (CCOO) 

Trinidad Conde Castellano (CCOO) 

Vicente Esteve Cano (CSI-F) 

Estíbaliz Gómez Pitarch (CSI-F) 

José Iglesias Ortega (STEPV-IV) 

 

Assessors i assessores de la part social 
Concepción Pinar Ferrer (UGT) 

 

Secretari 
Vicente M. Sales Pascual 

 

Excusen l’absència 
Antonio Barba Juan, delega el vot en Miguel Ángel Moliner Tena. 

 

 

Ordre del dia 

 

1.- Lectura i aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior. 

2.- Informe del President de la Mesa. 

3.- Anàlisi, discussió i informe  de la proposta de l’Oferta pública d’ocupació pública 

del PDI de 2016. 

4.- Anàlisi, discussió i informe de  la  Proposta de canvis d'adscripció d'àrea de 

coneixement a la Unitat Predepartamental de Medicina. 

5.- Anàlisi, discussió i informe  de la proposta de modificació de la RLT del PAS. 

6.- Anàlisi, discussió i informe  de la proposta de modificació de l'Acord sobre la 

prestació econòmica en la situació d'incapacitat temporal del personal que presta 

serveis a l'UJI. 

7.-Torn obert de paraules. 
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Desenvolupament de l’ordre del dia 

 

1.- Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. 

 

El president pregunta els assistents si volen fer algunes al·legacions a la proposta d’acta 

de la sessió número 3 de 2016 de la Mesa Negociadora, la qual es va remetre junt amb la 

convocatòria.  

Tots els assistents manifesten que no. 

A continuació el president manifesta que s’aprova per assentiment. 

 

2.- Informe del President de la Mesa. 

 

El President de la Mesa, manifesta que des de la celebració de la Mesa Tècnica, la setmana 

passada, no hi ha cap novetat més, per tant, aquest punt queda sense contingut. 

 

3.- Anàlisi, discussió i informe  de la proposta de l’Oferta pública d’ocupació pública 

del PDI de 2016. 

 

El President de la Mesa, dona la paraula al Vicerector d’ordenació acadèmica i 

professorat. 

 

El Vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat, presenta la proposta, consistent en : 

dues places de professorat Titular d’Universitat, dues places de professorat Contractat 

Doctor i una plaça de professorat Contractat Doctor per a personal investigador que haja 

finalitzat el Programa Ramón y Cajal i haja obtingut el certificat I3. A més, places de 

promoció interna per a l’accés al Cos de Catedràtics d’Universitat, d’acord amb la 

disposició final segona del reial decret llei 10/2015, d’11 de setembre. 

 

A efectes informatius, el vicerector indica que les places de promoció interna de 

Catedràtics d’Universitat, corresponen a les següents àrees: 1 plaça a Química Orgànica 

i l’altra a Matemàtica Aplicada. Les places de Titular d’Universitat corresponen a les 

següents àrees, una a Química Física i l’altra a Física Aplicada. Les places de professor/a 

Contractat Doctor, corresponen a les següents àrees: una a Projectes d’Enginyeria i l’altra 

a Didàctica de Ciències Experimentals del Departament d’Educació. Pel que fa al 

procediment, el vicerector indica que na vegada aprovada la oferta pel Consell de Govern, 

s’enviarà la proposta a la Conselleria d’Educació, que requerirà informe de la  Conselleria 

d’Hisenda per a la seua autorització. Una vegada rebuda l’autorització, s’enviarà a 

publicar al DOCV. Donat que aquest curs no hi ha cap investigador Ramon y Cajal a 

l’UJI que complisca els requisits, no es convocarà la corresponent plaça, ja que es disposa 

de tres anys per a fer-ho.  

 

A continuació el President de la Mesa, pregunta a les representacions sindicals, si volen 

intervenir, manifesten que no.  

 

El President de la Mesa Negociadora, manifesta que la proposta s’informa favorablement 

per assentiment. 

 

4.- Anàlisi, discussió i informe de  la  Proposta de canvis d'adscripció d'àrea de 

coneixement a la Unitat Predepartamental de Medicina. 
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El President de la Mesa, dona la paraula al Vicerector d’Ordenació Acadèmica i 

Professorat qui explica que es la Unitat predepartamental de Medicina qui fa la sol·licitud. 

Es proposen tres canvis d’adscripció d’àrea de coneixement. Dues places de l’àrea de 

Fisiologia a Biologia Cel·lular i l’altra de l’àrea de Medicina a l’àrea de Genètica. La 

proposta de canvi ve motivada per una ordenació de la docència al grau de Medicina una 

vegada se han creat les àrees de Biologia Cel·lular i Genètica.  

 

La representació de CSI-F, pregunta si en les places de funcionaris a part del 

Departament, no fa falta cap autorització més. 

 

El vicerector explica que segons la normativa pròpia de l’UJI, en el cas de les places de 

professorat laboral no fa falta cap informe extern, mentre que en les places de professorat 

funcionari es requereix un informe de l’AVAP una vegada s’informe favorablement en la 

CEP.  

 

A continuació el President de la Mesa, pregunta a les representacions sindicals, si volen 

fer alguna intervenció més, manifesten que no.  

 

El President de la Mesa Negociadora, manifesta que la proposta s’informa favorablement 

per assentiment. 

 

5.- Anàlisi, discussió i informe  de la proposta de modificació de la RLT del PAS. 

 

El President de la Mesa Negociadora presenta la proposta. Manifesta que es proposa la  

transformació de la plaça de Vicegerencia ja existent a la plantilla (i per tant dotada 

econòmicament) en una de Vicesecretaria General, adscrita a Secretaria General (les 

retribucions seran les mateixes). El Consell de Direcció havia detectat la necessitat 

d’enfortir l’àrea jurídica donat el context tan complexe en que ens trobem i per reforçar 

la seguretat jurídica dels actes administratius. A més s’ha de tindre present que la plaça 

d’Assessoria Jurídica ha quedat vacant, la qual cosa situa a l’UJI en una situació de 

debilitat important en aquest àmbit. Les funcions que desenvoluparà son les que consten 

en l’escrit que es va facilitar en la darrera Mesa Tècnica però que fonamentalment són 

donar suport i assessorament jurídic en aspectes de dret administratiu al Rectorat i al 

Consell de Direcció, ajudar en la racionalització i simplificació administrativa, i 

completar el desplegament de l’administració electrònica. El vicerector aprofita per 

informar que la plaça d’assessoria jurídica s’oferirà en comissió de serveis a la que podran 

optar en funcionaris de la UJI d’administració general del grup A1, llicenciats o graduats 

en dret. En aquest cas, l’adjudicació de la plaça serà mitjançant una prova objectiva. 

 

A continuació el President de la Mesa, obre un torn d’intervencions. 

 

La representació de l’STEPV, manifesta que la substitució de Vicente Mora, no te res a 

vore amb la modificació de la RLT i no se perquè s’han mesclat les dues places. A 

continuació llig un escrit perquè conste en l’acta, escrit que diu:  

Consideracions de l’STEPV sobre la plaça de Vicegerent.  

A la darrera Mesa de Negociació, el Vicerector va fer una exposició dels llocs que han 

de canviar en funció dels desitjos de l’equip de govern i, segons les informacions que ens 

donà, amb la seguretat que totes les persones afectades estaven d’acord amb aquests 
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canvis. 

Deixent de banda que la suposada acceptació per part d’aquestes persones no s’ha 

produït, ara ens trobem del primer pas. 

Lamentem profundament que el primer canvi de la RLT siga per ajustar una plaça 

existent, la de Vicegerent, per a crear una nova de lliure designació, en aquest cas, per 

a una persona d’una altra Administració. 

També ens decep molt que no s’haja tingut en compte la possibilitat de dotar la plaça 

amb personal propi. 

Entenem que un canvi d’aquesta naturalesa necessita d’informes tècnics i econòmics per 

tal d’establir les seues funcions, i a la Universitat l’únic document que hem “negociat” 

va ser un simple full de funcions que ens van donar a la darrera Mesa Tècnica. 

A més a més no es fa cap referència a les necessitats de la Universitat, que no es resoldran 

amb canvis d’aquesta naturalesa. 

Aquests diners podrien destinar-se a resoldre altres problemes de la plantilla, com són, 

sense entrar al detall, la qüestió d’equiparació d’horaris i funcions a 37,5 hores, la 

situació dels auxiliars o dels oficials de laboratori, a més de deixar en l’aire la negociació 

encetada l’any 2013 de la RLT.  

Per tots aquests motius hem de votar no a la proposta de l’empresa. 

 

A continuació intervenen, les representacions d’UGT i de CCOO i manifesten que 

s’adhereixen  a les manifestacions de l’STEPV i que votaran en contra. 

 

La representació de CSI-F, pregunta pel cost de la plaça, de quin Ajuntament ve la persona 

que l’ocuparà i si no s’ha pensat en fer un concurs entre el personal de la casa. 

 

El President de la Mesa manifesta que no te el cost de la plaça, però que serà el mateix 

que tenia quan hi havia Vicegerent (es pot consultar al Portal de Transparència), ja que la 

plaça és la mateixa i només canvia el nom i el requisit, però no la retribució. La plaça és 

eventual, per tant finalitzarà amb el mandat del rector. No hem pensat en fer un concurs 

entre el personal de la casa perquè la necessitat és urgent després de la vacant que s’ha 

produït en Assessoria Jurídica. A més el perfil que es busca és molt especialitzat (dret 

administratiu) i, encara que hi ha gent de plantilla que es podria formar, açò requeriria 

molt de temps (les dues persones d’aquest àmbit estarien formant-se a la vegada). També 

considerem que funcionaris d’altres administracions ens poden aportar coses positives i 

una nova visió de com fem les coses. Cal fer constar que aquest equip no ha utilizat 

aquesta fórmula que és habitual en qualsevol altra administració. Finalment el vicerector 

diu que, tal i com s’arreplega a l’acta aprovada hui, a l’anterior Mesa Negociadora es va 

acordar que el desplegament organitzatiu i la negociació de la modificació de la RLT 

poden anar en paral·lel. Per això considerem que aquesta proposta no influeix en la 

negociació de la RLT que hem engegat. 

 

A continuació i vist que no hi ha més intervencions, el President de la Mesa, sotmet a 

votació la proposta de modificació de la RLT del PAS i s’obté el següent resultat: 

 

A favor, 8 vots, que corresponen als 8 membres de la representació de l’administració de 

l’UJI en la Mesa Negociadora. 

En contra, 8 vots, que corresponen a 2 vots per cadascuna de les Centrals Sindicals 

presents en la Mesa Negociadora. 
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6.- Anàlisi, discussió i informe  de la proposta de modificació de l'Acord sobre la 

prestació econòmica en la situació d'incapacitat temporal del personal que presta 

serveis a l'UJI. 

 

El President de la Mesa presenta la proposta. Es proposa afegir un punt 4.4 a l’acord 

seguint el que hi ha a la normativa d’IT en la UV. El vicerector diu que a la Mesa Tècnica 

es va acordar el redactat del paràgraf, quedant pendent la supressió de l’adjectiu 

“severament”. Encara que tenim dubtes sobre aquesta modificació, el vicerector diu que 

s’accepta (eliminant l’adjectiu esmentat), i, relacionant-lo amb el punt anterior, diu que 

és una prova de la tarannà negociador d’aquest equip que moltes vegades no té 

contraprestació per la part sindical. El paràgraf a afegir a la normativa és el següent: 

 

4.4.- Les malalties no incloses en els apartats anteriors, greus o que incapaciten per al 

desenvolupament del treball, a consideració del servei de vigilància de la salut, prèvia 

sol·licitud de l'interessat o la interessada. 

 

La representació d’UGT, agradeix a l’administració de l’UJI, la proposta amb la 

modificació presentada. 

 

A continuació el President sotmet a votació la proposta i s’obté el següent resultat: 

s’informa favorablement per unanimitat. 

 

7.- Torn obert de paraules. 

 

La representació del STEPV, pregunta si la UJI, te alguna resposta a l’escrit que van 

presentar sobre l’acreditació a persones que no tenen vincle indefinit, com fa la 

Universitat d’Alacant, així com la baremació per sexennis. 

 

El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que el tema està pendent, ja 

que es competència del Vicerector d’investigació i està fora. No es una avaluació de 

l’activitat investigadora, es avaluació temporal. No te una repercussió econòmica per la 

persona, però si es un mèrit per els possibles concursos. Ja contestarem. 

La representació d’UGT, pregunta per la substitució de Vicente Mora. 

El Secretari, manifesta que la proposta de resolució ja està quasi finalitzada, la passarem 

en breu a les Centrals Sindicals, per al seu coneixement i per si volen fer al·legacions. 

 

La representació de CCOO, pregunta si al crear-se la galeria de doctors, s’ha creat alguna 

comissió o normativa, que contemple la possibilitat de retirar de la mateixa a persones 

investigades judicialment. Si no s’ha creat, sol·licita que es cree. 

 

La representació de CSI-F, pregunta si els investigadors a temps parcial, fitxen. Si es així 

també tindrien que fitxar els que estan a temps complet. També manifesta que, per 

noticies aparegudes en premsa, de que un professor ha segut sancionat a 3 mesos de 

suspensió d’ocupació i sou i pregunta si no s’hauria d’haver donat conter al Comitè 

d’empresa o Junta de Personal, segons la naturalesa del seu vincle amb l’UJI.  

El gerent manifesta que fitxa el personal a temps parcial sempre, perquè ho exigeix la 

legislació i els a temps complet quan hi ha que justificar el cost. 

 

La representació de CCOO, manifesta que en els casos d’assetjament laboral i sexual, si 
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l’infractor es laboral, el més ràpid i barat es l’acomiadament, s’acabarien aquestes 

pràctiques. 

 

La representació del STEPV, pregunta de com s’encontra el tema de la carrera 

professional del PAS i si quan s’aplique tindrà efectes retroactius des de 2015, com en el 

personal de la Generalitat Valenciana. 

El gerent, manifesta que les negociacions estan obertes, no sabem quan arribaran a port. 

Es desplegarà el 10% que anirà a càrrec de les Universitats. Nosaltres havíem fet la 

reserva pressupostària corresponent per al 2015 i també està pressupostat per al 2016. La 

situació de tresoreria es millor ara que fa 3 o 4 anys i no hi hauria problemes financers  

per fer front a la despesa. Però, estem a l’espera de la publicació de la modificació del 

decret. L’enquadrament del personal serà quan la modificació estiga publicada. 

 

La representació del STEPV, agradeix l’esforç que s’està fent sobre el tema. A 

continuació pregunta sobre noticies aparegudes en premsa sobre el mapa de titulacions. 

 

El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que hi ha preocupació en la 

Conselleria per l’excés de mestres que es titulen cada any, pareix que es titulen anualment 

l’equivalen al 10% de mestres de la plantilla total de la Generalitat. En la UJI, tenim un 

número molt elevat d’estudiants de Magistari. De moment no hi ha res oficial del mapa 

de titulacions, però pareix que algo es farà. 

 

La representació de CCOO, manifesta que esà d’acord amb el manifesta pel Vicerector 

d’ordenació acadèmica i professorat. Continua manifestant que les Universitats privades 

que els seus alumnes fan pràctiques en centres u hospitals públics, que paguen el que 

corresponga. 

 

Sense haver-hi més temes per a tractar, es tanca la sessió. 

 

 

 

El secretari, 

 

Vistiplau, 

El president, 

 


